
Offentligt referat fra bestyrelsesmøde 19. September 2024 
1. Nyt fra formanden 

• Problemer med kommunikation mellem vores enheder og andre enheder blev 
diskuteret. Hændelserne bliver diskuteret på OKD møde i oktober. 

• En donation blev modtaget til køb af ny motor. 

• Organisationen deltager i relevante konferencer og har igangsat nye uddannelsestiltag. 

• Der arbejdes på et samarbejde med andre maritime organisationer. 

2. Nyt fra sekretariatet 

• Væksten i nye medlemmer er mindre, sammenlignet med sidste år, men niveauet er 
stadig højt. 

• En frivillig er bortvist og politianmeldt for misbrug af ressourcer. 

• 20-års jubilæum blev fejret med stor succes på flere stationer. 

• En arbejdsulykke er indberettet og evalueret. 

• Arbejdet med at etablere en ny station skrider fremad. 

3. Nyt om både og materiel 

• Nyt kommunikationsudstyr er klar til installation. 

• En række skader på vores både er blevet håndteret. 

4. Projekt Genesis 

• Politisk dialog om fremtidige projekter fortsætter, og der er optimisme i forhold til 
fondsstøtte. 

• En plan for fremtidig udskiftning af både er under udarbejdelse. 

5. Økonomi 

• Økonomien er stabil, og der er opbakning til at styrke organisationens sekretariat ved at 
ansætte et ekstra personale. 

6. Evaluering af strategiplan 2025 

• Status på strategiplanen blev gennemgået, og flere punkter er tæt på at være fuldført. 
Der arbejdes videre med planens kommunikation og kendskabsgrad. 

7. Vedtægter 

• Forslag til ændringer i vedtægterne blev gennemgået, og der var diskussion om 
håndtering af fuldmagter. 

8. Eventuelt 

• Retssager og forsikringsanliggender er under behandling. 
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